
OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres. Sobrance 

 

 

 

Z  Á P I S N I C A 

 

z obecného zastupiteľstva dňa 19.12.2017 
 

 Rokovanie viedol starosta obce  Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže boli 

prítomní všetci poslanci aj noví budúci poslanci tak konštatovali, že zasadnutie je uznášania 

schopné. 

 

 

Program rokovania:   

               
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2018 

5. a) Návrh rozpočtu  obce na rok 2018    

b) Stanovisko kontrolóra obce k návrhu rozpočtu rok 2018-2020  

6.  Rozpočtové opatrenie č. l 

7.  Rôzne – diskusia  

8.  Záver 

                
Prítomní poslanci: Macejka Ján, Ivaniš Ján, Šukaľ Miroslav.  

Neprítomný: Čokynová Ľubomíra, Bardzák Ján. 

  

K bodu 1: 
 Starosta obce na základe toho, že prišla nadpolovičná väčšina otvoril rokovanie 

zastupiteľstva, čiže zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Všetci poslanci jednohlasne hlasovali za tento program obecného zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Ivaniš Ján, Šukaľ Miroslav. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 2: 
Za zapisovateľa bola určená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli určení Ján 

Ivaniš a Macejka Ján, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Ivaniš Ján, Šukaľ Miroslav. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 3:   

 Ohľadom plnenia uznesenia starosta oboznámil, že uznesenie bolo splnené. Čiže 

uznesenie bolo splnené. 

 

K bodu 4:   



            Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2018 predniesla pracovníčka obce Mgr. 

Ivanišová, nakoľko kontrolórka obce Agáta Mižáková nebola prítomná a ospravedlnila sa. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Ivaniš Ján, Šukaľ Miroslav. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 5: 

 Pracovníčka obce predniesla Stanovisko kontrolóra obce k návrhu rozpočtu rok 2018-

2020. Starosta obce predniesol Návrh rozpočtu obce na rok 2018 a na roky 2019 – 2020.  

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Ivaniš Ján, Šukaľ Miroslav. 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 6:  

 Starosta obce predniesol, že je potrebné urobiť rozpočtové opatrenie, nakoľko nastali 

určite zmeny, ktoré je potrebné upraviť v rozpočte. Nakoľko sa určité veci nedajú odhadnúť. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Ivaniš Ján, Šukaľ Miroslav. 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 7: 

 V diskusii s Ivaniš Ján a Šukaľ Miroslav sa pýtali, prečo sa ide robiť detské ihrisko so 

šmýkačkami pre malé deti a prečo nie ihrisko na loptové hry, ktoré by využili všetky deti 

a nielen tie maličké. Načo im starosta odpovedal, že nemáme pozemok a nie je na to výzva.  

 

Na záver starosta poďakoval poslancom a ukončil zasadnutie. 

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Ivanišová Alena   ..................................... 

 

Overovatelia:  Ján Macejka                  ..................................... 

  

  Ján Ivaniš                ...................................... 

 

  Cinkanič Juraj  - starosta obce ...................................... 

 

 

 

 

 

 

 


